

# MÖTESPROTOKOLL \$\$M1 23/24

Onsdagen den 6/9-2023 kl. 18:01.

Dragskåpet, Teknikringen 36B

## Närvarande

Elin Sergel Ekmark, ordförande

Markus Olsson, vice ordförande

Ed Kammeby, kassör

Edvin Ljungquist, lokalansvarig

Susanna Hellberg, sekreterare

Doroteja Filipovic, eventkoordinator

Sofie Rehnström, kommunikationsansvarig

Emil Törnqvist, ambassadör

Erik Estreen, ex-sekreterare

Anton Mylläri, VIN, 18:01-18.15, Märkn-IN-g

Lydia Boij, sektionsmedlem, 18.01-18.30

Erik Falk, klubbmästare, 18.01-18.30

## Bilagor: 3

### 1. Formalia

#### a. Mötets öppnande

Ordförande Elin Sergel Ekmark öppnade mötet kl 18:01.

#### b. Mötets behöriga utlysande

##### Bilaga 1

Kallelse skickades ut 29/8-2023 och publicerades på hemsidan och i Draget samma dag. Föredragningslistan skickades ut 3/8-2023 och publicerades på hemsidan och i Draget 4/8-2023. Båda var inom tidsgränsen.

*Mötet beslutade*

*att* mötet var behörigt utlyst.

### c. Val av justeringsperson

Edvin Ljungquist anmälde sig frivilligt.

*Mötet beslutade*

**att** välja Edvin till justeringsperson.

### d. Anmälan av förhinder

Inga anmälda förhinder fanns.

### e. Adjungeringar

Inga adjungeringar behövde göras.

### f. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor anmäldes.

### g. Bordlagda frågor

Det fanns inga bordlagda frågor att diskutera

### h. Föregående mötesprotokoll

Protokollet för \$\$m8 har ännu inte blivit utskrivet, men det var justerat 12/9-2023, vilket var 7 dagar efter tidsgränsen.

*Mötet beslutade*

**att** lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

### i. Fastställande av föredragningslistan

**Bilaga 2**

Elin föreslog att justera föredragningslistan och lägga till punkt 2 "Äskningar" med underpunkten 2.a "Märkn-IN-g", punkt 5 "OAR 1" och flytta ner resten av punkterna ett steg i enlighet med detta.

*Mötet beslutade*

**att** fastställa föredragningslistan i dess reviderade form.

### j. Beslutsuppföljning

Det fanns inga nya beslut att följa upp.

### k. Meddelanden

Det fanns inga meddelanden.

### L. Presentation av fika

Edvin presenterade fiket som var minimuffins och chokladflarn; väldigt gott!



## 2. Äskningar

### a. Märkn-IN-g

Bilaga 3

Anton Mylläri presenterar Märkn-IN-g. De vill ha IN-märken.

*Det öppnades upp för diskussion.*

Markus yrkade om att revidera Märkn-IN-g och lägga till 100 kr mer. Noterar att äskningen är för exklusive moms.

Anton jämkade sig med Markus ändringsyrkande.

*Mötet beslutade*

**att** bevilja Märkn-IN-g i den reviderade formen från Markus ändringsyrkande.

Anton lämnade mötet 18.15.

Erik, Erik och Lydia lämnade rummet på grund av konfidentiell punkt 3.

## 3. Val

### a. Nr 1

Efter många sök och intervjuer för Nr1 (cirka 25 stycken!!!) valde styrelsen att välja Malin Agrén till Nr 1 vilket kommer bli riktigt kul! Styrelsen tycker att det är jätteroligt att så många har sökt till Nr 1 och vill tacka för alla intervjuer samt ser fram emot det kommande läsåret med många taggade studenter!

*Mötet beslutade*

**att** välja Malin till Nr 1.

### b. SOFTvA

Efter intervju för SOFTvA valde styrelsen att välja Erik Estreen till SOFTvA! Superkul!

*Mötet beslutade*

**att** välja Erik till SOFTvA

### c. Tryggo

Ingen har sökt Tryggo, och enligt protokollet för SM4 22/23 ska valberedning lysa söket för Tryggo till SM1 23/24.

Erik, Erik och Lydia kom tillbaka till rummet efter att punk 3 med samtliga underpunkter var behandlade.

## 3. Entledigande

### a. Stella staffas

Stella Staffas vill entlediga sig från vice talman på grund av ett arbetserbjudande.

*Mötet beslutade*

**att** entlediga Stella som Vice Talman

### b. Teodora Jovanovic

Teodora Jovanovic vill entlediga sig från sin ledamotspost i kemis klubbmästeri (KK) på grund av bristande tid samt schemakrock med hennes nya utbildning.

*Mötet beslutade*

**att** entlediga Teodora Jovanovic från KK.

Erik, Erik och Lydia lämnade mötet 18.30.

## 5. OAR 1

Datum för OAR 1 bestämdes till 27/9-2023.

## 6. Övriga frågor

Inga övriga frågor fanns att diskutera.

## 7. Ansvarsfördelning

Doroteja mailar de som sökt Nr.1.

Emil fixar mat till OAR1.

## 8. Nästa möte

\$\$M2 kommer att hållas den 20/9-2023.

## 9. Mötets avslutande

Ordförande Elin Sergel Ekmark avslutade mötet kl 18:35.

## 10. Orientering

Protokoll \$\$M1  
2023-09-06  
Sid 6(6)



Vid pennan, Stockholm 2023-09-06

Justerat, Stockholm 2023-09-13

---

Susanna Hellberg,

---

Edvin Ljungquist,

Sekreterare

Justeringsperson

Justerat, Stockholm 2023-09-08

---

Elin Sergel Ekmark,

Ordförande